



本欄由學會填寫 For HKPPA use only	
<input type="checkbox"/> 會員申請 Membership Type: Date:	<input type="checkbox"/> 課程申請 Course Type: Date:
<input type="checkbox"/> 會員續會 Membership Type: Date:	<input type="checkbox"/> 已完成之課程 Course Type: Date:

Part A: 個人資料 Personal Information

姓名：（英文）先生/小姐/女士 _____（中文）： _____
(必須與香港身份證/護照相同 Must be the same as shown on HKID card /Passport)

公司/學校名稱： _____ 職業/職位： _____

公司/組織性質： 商業 教育 政府 醫療 NGO 其他

身份證號碼/護照號碼 ID No./Passport No.: _____ ()
(申請榮譽會員必須要提供)

通訊地址： _____

電郵： _____ 電話： _____

Part B: 申請類別 Type of application

會員申請

HKPPA 學生會員 - 年費\$0.00

HKPPA 個人會籍 - 年費\$500.00 (IntePersonality®課程可豁免)

HKPPA 榮譽會籍 - 年費\$1,000.00

HKPPA 團體會籍 - 年費\$1,500.00 (最多 6 位會員註冊)

課程申請

IntePersonality® 性格分析執行師專業文憑課程 \$9,800/5 課堂

Break down of the course offerings :

1. 5 lessons (8 hrs/lesson for onsite class) total 40 hours lecture learning;

2. 1x MBTI® Form M Questionnaire Test included;
3. 1x individual mentor-ship hours (For early-bird learners);
4. 1x Level I IntePersonality® 「人格整合」 Personality analysis report template;
5. Assignment Presentation Feedback;
6. A certificate with “Diploma of Personality Psychology & IntePersonality® Personality Analysis Practitioner” (Upon course completion) ;
7. On-going Membership Support (Latest Personality articles/ Personality science /membership discussion meeting etc)

早鳥優惠 / 情緒谷 COUPON CODE 註明: _____

IntePersonality® 高級性格分析執行師專業文憑課程\$15,800/7 課堂

Break down of the course offerings :

1. 5 lessons (8 hrs/lesson for online class); total 40 hours lecture learning;
2. 1x MBTI® Form M Questionnaire Test included;
3. 2x group practice drill;
4. 1x individual mentor-ship hours (for early-bird learners) ;
5. 4x Level II IntePersonality® 「人格整合」 Personality analysis report templates;
6. 4x Level II IntePersonality® 「人格整合」 Personality analysis Case study documents;
7. 1x Level II IntePersonality® 「人格整合」 Personality analysis Case study deep dive session;
8. Assignment Presentation Feedback;
9. A certificate with “Advance Diploma of Personality Psychology & IntePersonality® Level II Personality Analysis Practitioner” (Upon course completion)
10. On-going Membership Support (Latest Personality articles/ Personality science /membership discussion meeting/ yearly gathering etc) .

早鳥優惠 / 情緒谷 COUPON CODE 註明: _____

IntePersonality®兒童心理學文憑課程 \$8,200/10 課堂
 (***) COVID 19 Online learning Special Offer \$5,740(***)

OH 咭心理投射輔導證書課程 (療癒深度行)

其他(請註明)Others: _____

Part C: 學歷 Qualifications

學士 Bachelor 碩士 Master 博士 Doctor 其他(請註明)Others: _____

(會員申請請附上有關學歷及專業資格之證明副本)

From MM/YYY	To MM/YYY	Issuing Authority	Academic / Professional Qualifications	Date of Issue

Part D: 工作經驗 Working Experience

(此項會員申請必須要填寫)

From MM/YYY	To MM/YYY	Name of Organization	Scope of Duties	Title

--	--	--	--	--

Part E: 聲明 Declaration

個人資料收集聲明 Personal Data Collection Statement

1. 此報名表內所提供的個人資料將供本會處理報名及學生事務之用，如申請不被接納，本會將銷毀一切有關的個人資料。

The personal data provided in this form will be used by HKPPA for purposes related to the processing of enrolment and membership administration. Personal data of unsuccessful candidates will be destroyed.

2. 此報名表格內所提供的個人資料將供本會向申請人提供最新資訊 ● 包括開辦之課程、各項會員活動等 ● 除受委託的顧問研究外，這些個人資料不會轉交予本會以外的其他機構作上述用途。

The personal data provided in this form will be used by HKPPA for delivering information including upcoming courses to be organised, membership benefit and service offers etc related activities. This personal data will not be transferred to other external parties for purposes as stated above, except commissioned research consultants as stated above.

3. 根據個人資料(私隱)條例，申請人有權查閱及更改其個人資料。

Under the provision of the Personal Data (Privacy) Ordinance, applicants have rights to request access to, and to request the correction of, their personal data. 如不欲接收此聲明第二項所述的學會資訊，請於本空格內填上 X 號，即可選擇停止接收本會資訊。 If you do not wish to receive information as stated in point 2 of this statement, please indicate your objection by ticking the box with X. You may at any time unsubscribe from our mailing list through our website.

申請人聲明 Applicant's Declaration

1. 本人謹此聲明在此報名表及附件中填報的資料均屬完整正確。

I declare that the information provided in this form and the attached documents is accurate and complete.

2. 本人明白若提供任何虛假及誤導性的資料，本人的申請資格將被取消，雖經註冊亦屬無效；而一切已繳費用概不退還。

I understand that provision of any false or misleading information therein shall lead to is qualification of my application for admission and any resulting registration. Any fees paid will not be refunded.

3. 本人如獲接納會員申請，本人當遵守貴學會的規則。

I consent that if admitted, I will comply with all the Rules and Regulations stipulated by the HKPPA.

4. 本人已細閱、明白並同意「個人資料收集聲明」及申請須知的內容。

I have noted, understood and agreed to the contents of the Personal Data Collection Statement and Notes for Application.

學會聲明 HKPPA's Declaration

1. 本學會收到報名表後，聯絡申請者確認報名。一經確認，不設退款。

Upon receipt of application form, HKPPA will contact applicant for confirmation, once confirmed, no refund are available under any circumstances.

2. 如上課前 2 小時懸掛 8 號或以上風球或黑色暴雨警告訊號，當日之課堂將告取消，本學院將有專人聯絡有關安排。

HKPPA will cancel any class or event under poor weather condition including typhoon no.8 or black rainstorm signal. Classes will be rescheduled accordingly.

3. 證書課程出席率達 80%將獲發出席證書。

Certificate of attendance will be issued if attendance rate achieves 80%.

4. 完成課程要求後，將同時獲得專業證書和註冊成為 HKPPA 認可性格分析執行師。

Both completion of Professional Diploma Certificate, and registration of Personality analysis Practitioner will be awarded upon completion of course requirements.

簽名 Signature:

日期 Date: